
Zápisnica č. 73/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 5. decembra 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
 
1. Realizované investičné stavebné akcie na STU v roku 2005 (pror. Bučko) 
2. Správa o stave e-learningu na STU (pror. Kalužný) 
3. Aktuálny stav v budovaní fakultných portálov v redakčnom systéme buxus (pror Špaček) 
4. Zvýšenie ekonomickej efektívnosti využívania IT na pracoviskách R-STU (pror Molnár) 
5. Prehľad riešených výskumných projektov (pror. Redhammer) 
6. Výsledky hodnotenia výberového konania na hlasovú telefónnu službu (pror. 

Redhammer) 
7. Zásobník projektov štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
8. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Vyhodnotenie stavebných investičných akcií  na STU v roku 2005 (pror. Bučko) 
2) Správa o stave e-learningu na STU (pror. Kalužný) 
3) Aktuálny stav v budovaní fakultných portálov v redakčnom systéme buxus (pror Špaček) 
4) Motivačný plagát pre študentov stredných škôl (pror Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  5/65/2005, 7/65/2005, 1/71/2005,  
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Realizované investičné stavebné akcie na STU v roku 2005 

(pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Predložil písomný materiál a informoval členov Vedenia STU o všetkých 

stavebných akciách STU v roku 2005. Stavby financujeme z troch zdrojov: 
Dotácia zo štátneho rozpočtu, Fond reprodukcie STU a fondy EÚ. Podľa 
informácií z MŠ SR rekonštrukcia objektu STU na m7tnej ulici by mala byť 
dokončená do júna 2006. 

 
Stanovisko č. 1/73/2005 
Vedenie STU berie na vedomie správu o realizovaných stavebných investičných akcií na STU 
v roku 2005. 
 



K bodu 2 Správa o stave e-learningu na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tejto téme, ktorý obsahuje činnosť ustanovenej 

komisie pre vzdelávanie v tomto smere a jej odporúčania. Konštatoval, že 
pokrokom je redakčný systém buxus a čaká sa hlavne na nový AIS. Po jeho 
dodaní treba počítať s nákupom programu pre e-learning (jednotné 
technické a programové vybavenie). 

  
Rektor Báleš: Konštatoval, že pokrok v e-learningu na STU nie je zatiaľ citeľný. Navrhol 

vrátiť sa k tomuto materiálu koncom januára 2006 a potom ho predložiť aj 
na rokovanie KR STU. 

 
 
K bodu 3 Aktuálny stav v budovaní fakultných portálov v redakčnom 

systéme buxus (pror Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje: stav napĺňania redakčných 

systémov. Zaškolenie redaktorov a administráciu. Fakulty prisľúbili, že do 
31. januára 2006 budú s prechodom na novú internetovú stránku STU 
hotoví. 

  
Stanovisko č. 2/73/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predložený písomný materiál „Aktuálny stav v budovaní 
fakultných portálov v redakčnom systéme buxus“.  
 
 
K bodu 4 Možnosti zvýšenia ekonomickej efektívnosti využívania IT na 

pracoviskách rektorátu STU (pror Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje: súčasný stav – inštalované 

technické prostriedky IT. Používané aplikačné programy a technickú 
a systémovú obsluhu inštalovaných IT. Konštatoval dosť zlú technickú 
vybavenosť IT prostriedkami – doteraz dominoval živelný vývoj. Navrhol 
systematicky a plánovito rozvíjať kvalitu inštalovaných zariadení, zvýšiť 
úroveň využívania zariadení a systémov IT zvýšením počítačovej 
gramotnosti pracovníkov ich preškolením. 

  
Úloha č. 1/73/2005 
Rektor STU ukladá vypracovať plán systematickej obnovy zariadení IT na rektoráte STU. 
Z: pror. Molnár 
T:31. 01. 2006 
 
Úloha č. 2/73/2005 
Rektor STU ukladá vypracovať plán zvýšenia počítačovej gramotnosti pracovníkov rektorátu 
STU formou školení. 
Z: pror. Molnár 
T:15. 01. 2006 
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Úloha č. 3/73/2005 
Rektor STU ukladá vypracovať a predložiť správu o stave počítačovej siete na STU a úrovne 
bezpečnostného systému ochrany tejto siete pred neoprávnenými prienikmi. 
Z: Riaditeľ CVT Horváth 
T:31. 01. 2006 
 
 
K bodu 5 Prehľad riešených výskumných projektov (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil ústnu informáciu o stave zapojenosti STU do rôznych projektov. 
Na STU máme okrem iných aktívnych 26 projektov 6 RP a 29 projektov 
štátneho programu výskumu. Tento výsledok zhodnotil ako dobrý. 

  
Stanovisko č. 3/73/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave zapojenosti STU do riešenia rôznych 
výskumných projektov.  
 
 
K bodu 6 Výsledky hodnotenia výberového konania na hlasovú telefónnu 

službu (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval o predložených ponukách na hlasovú telefonickú službu 
pre STU. Komisia oslovila uchádzačov, aby dodali odpovede na ďalšie 
otázky do 7.12.2005. Tieto odpovede sú nutné. Lebo majú dopady na kvalitu 
a cenu služby. 

  
Stanovisko č. 4/73/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výberového konania na hlasovú telefónnu 
službu pre STU. 
 
 
K bodu 7 Zásobník projektov štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval o tvorbe zásobníka projektov pre štrukturálne fondy EÚ 
na roky 2007 až 2013. Pre Bratislavský kraj je tam zatiaľ málo prostriedkov, 
ale je tu snaha a žiadosť o výnimku pre budovanie infraštruktúry univerzít 
v tomto kraji. Jedná sa o objemovo veľké projekty – spájanie výskumných 
pracovísk a fakúlt do spoločných projektov. Kompletný materiál aj 
s termínmi už dostali všetky fakulty STU. 

  
Stanovisko č. 5/73/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o tvorbe zásobníka projektov pre štrukturálne 
fondy EÚ na roky 2007 až 2013. 
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K bodu 8 Rôzne 
 
1) Kvestorka Žideková: 

Úprava dotácie – korekcie schválenej dotácie po dofinancovaní (kvestorka Žideková) 
Kvestorka podrobne informovala o prerozdelení upravenej dotácie po dofinancovaní ako 
aj o dopadoch na jednotlivé fakulty a celouniverzitné pracoviská STU. Pre STU bola 
dotácia krátená  cca o 6,2 mil. Sk. 
Rektor Báleš:  
Informoval aj o tom, ako dopadli iné univerzity na Slovensku. Konštatoval, že 
prideľovanie dotácie je nesystémové a je potrebné prijať určité rámce tak, aby niektoré 
VŠ nemohli prijímať neohraničené počty študentov. 

 
Stanovisko č. 6/73/2005 
Vedenie STU berie na vedomie korekcie schválenej dotácie po dofinancovaní a dňa 6.12.2005 
bude rokovanie o tomto bode s dekanmi fakúlt STU. 
 
 
2) Rektor Báleš: 

Je potrebné pripraviť plán rokovaní Vedenia a KR STU na 1. polrok 2006. 
 
Úloha č. 4/73/2005 
Rektor STU ukladá dodať program rokovania V STU a KR STU za jednotlivé rezorty na 1. 
polrok 2006. 
Z: Členovia Vedenia STU 
T:16. 12. 2005 
 
 
3) Pror. Bučko: 

Informoval Vedenie STU o výsledkoch výberového konania na prenájom objektu STU 
v Kálnici. Prihlásil sa iba jeden uchádzač, žiada o prenájom na 5 rokov. 

 
Uznesenie č. 1/73/2005 
Vedenie STU súhlasí s prenájmom objektu v Kálnici záujemcovi z výberového konania. 
 
 
4) Prorektor Špaček: 

- Niektoré fakulty nedodržali termíny a nedodali podklady pre aktualizáciu 
dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2006. Rovnako žiada aj kolegov z rektorátu 
STU, aby tieto podklady dodali najneskôr do 9.12.2005. 

- Novoročné pozdravy sú hotové a o pár dní budú k dispozícii. 
- O Vianočný koncert VUS Technik je veľký záujem. Po organizačnej stránke je 

všetko pripravené. 
- Prebieha príprava sebahodnotiacej správy pre inštitucionálne hodnotenie STU. 
- Informoval o prezentačnej akcii STU v Rakúsku, bola úspešná, venovala sa jej aj 

rakúska tlač. 
 
5) Kvestorka Žideková 

Informovala o tom, že televízia chce nakrúcať v azylovom centre v Gabčíkove. Vedenie  
 

 4



Stanovisko č. 7/73/2005 
Vedenie STU nesúhlasí s filmovaním v priestoroch STU, kde je teraz azylové centrum. 
Navrhuje, aby sa žiadatelia obrátili na Migračný úrad, ktorý má objekty od STU prenajaté. 
 
6) Prorektor Molnár: 

Vyhodnotenie plnenia KZ a príprava KZ na rok 2006. Navrhol predstaviteľom odborov, 
aby sme urobili dodatok k súčasnej KZ a predĺžili tak jej platnosť do konca roku 2006. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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